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tel. I a Grajewo, dnia 05.1 I.2024 r

GK.7226.65.2024

Pani Ewa Godlewska
Radna Miasta Grajewo

W odpowiedzi na Pani interpelację z dnia 23.I0.ŻO24r. (data wpływu do Urzędu

23.IO.2o24r.) w sprawie wybudowania chodników i przejść, dla pieszych na ulicach:

H. Sienkiewtcza, Wi\czewo, S. Wyspianskiego i Grunwaldzkiej, Burmistrz Miasta Grajewo

informuję co następuje.

1. Nie dysponujemy dokumentacją projektową na wykonanie chodników i przejśĆ dla

pieszych na ulicach: H. Sienkiewicza, Wilczewo, s. Wyspiańskiego,

i Grunwaldzkiej. r

Z. W zadaniach inwestycyjnych na2025 rok dokumentacja projektowa na wykonanie

chodnika i przejść dla pieszych nie została uwzględniona z uwagi ta realizację

dokumentacji, w oparciu o które możemy aplikować o środki zewnętrzne, otaz

dokumentacji, które utracą waznośó. Podzielamy opinię o zasadności wykonania

przejśidla pieszych na przedmiotowych ulicach. W zrviązku ztym, jeŻe|i w trakcie

rea\izaĄi inwestycji zaplanowanych w budżecię na 2025 rok powstaną rezerwy

finansowe, reaLizacjawnioskowana1o przęz Panią zadaniaprzedstawiona zostanie

do analizy Radzie Miasta Grajewo.

3. Biorąc pod uwagę zakres robót szacowany termin wynosiłby ok. 3_4 miesiące od

za:w ar ciaumowy z wykonawcą.

4. Środki finansowe na wykonarne przejść, dla pieszych na sl<rzyŻowaniu ulic

Grunwaldzkiej i Książęcej zostały ujęte w projekcie budżetu na2025 rok.

5. Termin wykonania powyzszych ptzejść: dla pieszych szaĘe się na przełomIUIII

kwartafu 2025 roku.

6. Wykonanie progu zwa|niającego w ul. Wilczewo wymaga zatwierdzonej zniany

stałej organizacji ruchu drogowego.

7. Termin rea|izacji progu zwalniającego będzie możliwy po wykonaniu powyŻszej

zmiany otganizacjiruchu izabezpieczeniu środków finansowych na ten cel.
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Sz. P. Monika Stefańska

Przewodnicząca Rady Miasta Graj ewo
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Patp eł BedrmrfuERPELACJA

w sprawie wybudowania chodników i przejść dla piesrych

na ulicach Sienkiewicza, Wilczewo, Wyspiańskiego i Grunwaldzkiej

W dniu 19 pużdziernika 2024 t. zorganizowałam spotkanio Burmistrza Miasta Grajewo

Macieja Pawła Bednarko z mieszkaftcami okręgu nr 2. Podczas tego spotkania zostaĘ poruszonę

wuŻnę kwęstie dotyczące głównie bezpieczeństwa, a raczej jego braku w tej części miasta.

Mieszkańcy boją się o swoje dzieci, samodzielnie dochodzące do szkoły (SP nr 2)' gdyŻ na tzw.

Piaskach przy większości ulic nie ma ani chodników, ani ptzejśÓ dla pieszych. Właściwie Ęlko przy

ulicy Grunwa1dzkiej jest chodnik, który położony jest tylko po jednej stronie ulicy, przy cąrm od

wjazdu na ut. Grunwaldzką (od strony ul. Ełckiej) do posesji przry ul' Grunwaldzkiej 11, chodnik

połozony jest po stronie lewej, a dalsza jego częśó znajduje się już po stronie prawej, o czym pisałam

już w interpelacji z dnia ŻŻ maja 2024 r. Aby przejść z jednego chodnika na drugi trzeba pokonaó

skrzyżowanie ulic Grunwaldzkiej i Ksiązęcej' co stanowi ogromne nieb;ęzpieczeńsńo, poniewaz nie

ma tam Wznaczonych przejśó dla pieszych'

Przypominam też (również pisałam o tym w interpelacji z dnia 22.05.2024 r'), iż ulica

Grunwaldzka jest uczęszczana nie tylko przez mieszkańców osiedla Północ alę takŻe przez innych

mieszkańców miasta, między innymi seniorów, którzy osobiście przychodzą do ZaVJadu Wodociągów

i Kanalizacji (znajdującego się przy ul. Sienkiewicza) płació za wodę oraz niezliczoną ilośó osób

ptzychodzących na działki (RoD).

Wybudowanie chodników na ulicach Sienkiewicza, Wilcżewo i Wyspiańskiego oraz

wzniesionych przejśó dla pieszych na ww. ulicach oraz ul. Grunwaldzkiej, a szczególnie na

skrzyżowaniu ulic Grunwaldzkiej i Książęcej (o czym również pisałam w interpelacji z dnia

22.05.2024 r') znacznie ptzyczyniłoby się do poprawy bezpieczeństwa pieszych' a kierowców

zm u siłoby do zachowa nia szcze gólnej ostrożn ośc i .
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Do niniejszej interpelJcji dołączam zdjęcia (Ż szt.) skrzyżowania ulic Grunwaldzkiej

i Książęcej, gdzie na|eŻałoby wyzn aczyć: ptzejścia dla pieszych' Miejsca te zostĄ wskazane przez

mieszkańców podczas spotkania z Burmistrzem w dn' 19'10'Ż024 r'

Jednocześnie chciałabym zwróció uwagę' iż chodnik przy ul' Grunwaldzkiej (od budynku nr

I1, aŻdo działek) kwalifikuje się do całkowitej wymiany, gdyż stan jego nawierzchni nie pozwala'na

komfońowe korzystanie z niego przez pieszych, zvłłaszcza przaz rodziny z maĘmi dzieómi

w wózkach i przede wszystkim jest nieprzejezdny dla osób poruszających się na wózkach

inwalidzkich'

Na wspomnianym na początku niniejszej interpelacji spotkaniu' mieszkańcy w trosce o swoje

bezpieczeństw o, a zwłaszcza bezpieczeństwo dzieci,zwrócili się również z prośbą o zamontowanię

progu zwalniającego na ul' Wilczewo' przed domem nr 61'

W związku zpowyŻszym Zwracam się z pytaniami:

1. Czy istnieje dokumentacja projektowa na wykonanie chodników i przejśó dla pieszych

naulicachSienkiewicza,Wilczewo,WyspiańskiegoiGrunwaldzka?

2.Jeśliodpowiędźnapierwszepytaniejestprzecząca,toczyjestmożliwośÓaby
w planie budżetu na rok ŻO25 zaręzęrwować środki finansowę na wykonanie

w całości lub chociaż w części ww' dokumentacji?

3. Jaki byłby przybiiżonytermin wykonania chodników i przejść dla pieszych na ulicach

wYmienionYch w Punkcie 1?

4,Czyadekwatniedoinformacjizavłartejwodpowiedzinamojąinterpelacjęzdnia

22 maja2024 r.w której Burmistrz wskazuje, że ,,podzielamy opin"ię o konieczności

zwiększenia bezpieczeństwa na drogach, w szczególności bezpieczeństwa pieszych

użytkowników ruchu,,, nieza|eżnieod wykonania dokumentacji określonej w punkcie

1,zostałyzabezpieczoneśrodkifinansowewplaniebudzetunarok20Ż5na

wykonanie przejść, dla pieszych na skrzyżowaniu ulic Grunwaldzkiej i Książęcej

(zgodnie z załączonymi zdj ęc iami)?

5.Jakibyłbyrealnyterminrealizacjiwykonaniaprzejśóoktórychmowa
w Punkcie 4?

6,Czywykonanieproguzwa|niającegonaul.Wilczewowymagadokumentacji

Projektowej?

7. Jaki byłby realny termin wykonania tego progu?
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I Grunwaldzka - Mapy Google

S**gl* 5 Grunwaldzka

https://www.google.pl/maps l@53.6550536,22.4587l25,3ą90y,l74.81h'5l.56Vdata:!3rn7!lel !3...

Data zdjęcia: maj 2013 o 2024 Google
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https://www.google.pl/rnaps l@53.6550536,22-458'7]l25,3ą9Ę,231.33h,56-36tldatr!3m7!lel!]
5 Grunwaldzka - M"PY Google

sołngl* 5 Grunwaldzka

Data zdjęcia: maj 2013 o2024 Google
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